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ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ D’AVALUACIÓ ACADÈMICA DE LA FOOT 
 
Dia: 14 de febrer de 2014 
Hora: 12h (de 12 a 14 hores) 
Lloc:  Sala de reunions1 TR8 
 
Ordre del dia: 
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Informe de Direcció. 
3. Proposta de proves de recuperació al Màster, i aprovació si s’escau.. 
4. Competència en tercera llengua: reconeixement en el Grau. 
5. Discussió sobre el suport físic en la presentació del TFG, i aprovació si s’escau de 
modificacions. 
6.  Temes sobrevinguts. 
7. Precs i preguntes. 
 
Assistents: 
 
José Luís Álvarez  Vicedegà d’Estudis 
Ester Guaus   Degana 
Núria Lupón   Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
Joan Antoni Martínez             Representant de la C. Permanent 
MªTeresa Morera  Representant del Departament Projectes Enginyeria 
Margarita Morillo  Representant Departament  d’Enginyeria Quimica 
Mireia Pacheco  Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
Miquel Ralló   Representant del Departament de Matemàtica Aplicada III 
Núria Tomàs   Representant de la C. Permanent 
Joan Torrent   Secretari Acadèmic 
Aurora Torrents  Vicedegana de Política Acadèmica i Qualitat 
Núria Vila   Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ: 
 

1. S’aprova l’acta de la sessió ordinària del dia 9-12-2013 i l’acta de la sessió 
extraordinària virtual del febrer de 2014.  

 
2. La Degana informa que el 14 de gener van visitar la FOOT tres vicerectors de la UPC. 

Aquests es van presentar i van fer preguntes sobre la FOOT, i se’ls hi va transmetre 
aspectes que preocupen al Centre, com l’accés al màster i la retitulació. Al Vicerector 
Ras se li va lliurar un document amb l’evolució dels punts docents dels darrers anys, i 
una proposta del que seria òptim i del mínim necessari per al proper curs. El dia 6 de 
febrer es va tenir una reunió amb la vicerectora Rosselló, en la que va manifestar que, 
com l’exigència de cursar complements de formació per als diplomats en òptica i 
optometria que vulguin accedir al màster depèn només de la UPC, es podria eliminar  
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3. però  hauria de ser aprovat en el Consell Acadèmic. Respecte a la retitulació, va dir que 
depenia de la Generalitat i que potser al curs 2015-16 hi hauria canvis. Aquests canvis,  
si es donen, podrien afectar a les places d’accés, però de moment es manté la 
proposta de 80 per al P, 40 per al SP i 20 per al màster, en el curs 14-15. Ja que la 
matrícula de SP ha baixat, aquesta està en semàfor groc a la UPC, i per tant potser 
s’haurà de replantejar la SP en un futur proper. El dia 3 de febrer es va tenir la visita de 
I. Torres i I. Rio de la FPC, ja que actualment s’imparteix un curs a través de la FPC, el 
de comunicació i lideratge, que ja va per la 3ª edició. Donat l’èxit del curs ja s’està 
programant la 4ª edició. També informa que el cap de setmana del 15-16 de febrer es 
celebra el Optical Market Meeting, i que la FOOT hi estarà present amb un estand. 

 
4. La Vicedegana de Política Acadèmica i Qualitat exposa que, donat que en el màster no 

hi ha repetició d’assignatures, si algun alumne suspèn alguna del  Q2, s’ha d’esperar 
un quadrimestre per poder matricular-se de nou i se li allarga el termini per obtenir el 
títol de màster en un any. Proposa que una solució seria fer una recuperació dins el 
mateix any acadèmic i posar-ho en la guia docent explícitament com a prova de 
recuperació, amb els requisits que marqui el professor. La CAA aprova la proposta que 
les assignatures de màster puguin oferir en la guia docent quines proves de 
l’assignatura son recuperables, amb els requisits. Aquesta recuperació s’haurà de 
realitzar en el termini màxim de tres setmanes després de la publicació de l’avaluació 
de l’assignatura. 

 
5. La Vicedegana de Política Acadèmica i Qualitat explica que, en una CAA anterior (CAA 

11-10-13), ja s’havia plantejat el tema del reconeixement de la competència en tercera 
llengua i que s’havia adoptat una solució. Indica que aquest procediment té una 
implicació diferent a Prisma, ja que allí consta que l’estudiant ha portat un certificat 
oficial de superació de nivell d’idiomes. Després de la conversa amb els vicerectors 
corresponents, es creu que seria millor dir que el TFG s’ha fet en anglès, total o 
parcialment, i posar en la guia del TFG que 6 crèdits estan lligats a la competència en 
tercera llengua. Això sols s’aplicaria als alumnes ingressats abans del curs 2012-13. 
S’aprova la proposta. 

 
6. La Vicedegana de Política Acadèmica i Qualitat explica que en la normativa actual del 

TFG es diu que la presentació en dipòsit del TFG es farà en format electrònic, a la qual 
els membres del tribunal poden accedir-hi. També informa que en la darrera 
convocatòria de lectures de TFG hi ha hagut problemes, ja que alguns professors han 
demanat una còpia en paper. La CAA acorda, després de discutir el tema, que l’alumne 
presenti tres còpies en paper, que poden ser en blanc i negre. 

 
 

7. No hi ha temes sobrevinguts.  
 

 
8. El Miquel Ralló indica que en la matrícula de SP es va posar un sobrecost, i que alguns 

alumnes s’han queixat i per tant sol·licita que es reconsideri aquest fet. La Degana 
explica que això ho aprova el Consell Social, i que es conscient que hi ha certes 
opinions en contra a la UPC. La Degana també indica que a la FOOT sí que hi ha un 
sobrecost en la SP degut al fet d’emprar l’eina Web Conference, però que s’apunta el  
tema per treure’l al Consell Acadèmic. El Joan Antoni Martínez indica que hi ha 
alumnes que van d’Erasmus i que sol·liciten un examen abans d’acabar l’assignatura o 
fer-lo a distància. La Vicedegana de Política Acadèmica i Qualitat diu que hi ha un 
problema en això ja que els calendaris de les diferents universitats no estan 
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sincronitzats, a la vegada que sempre poden sorgir imprevistos, però que s’intentarà 
buscar solucions quan sigui possible.  

 
 
S’aixeca la sessió a les 13h 45m. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Joan Torrent Vist-i-plau: Ester Guaus 
Secretari  Acadèmic        Degana 
    
 
Terrassa, 14 de febrer de 2014 
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